

il nous vouloit appeller, quelque petit qu'il pût y auoir pour nos vies, & quelque épaisseur de tenebres où nous puissions rester, pour la suite du temps futur, qui n'est pas en nostre pouuoit.

Ainsi nostre dessein est de transporter tout le gros de nos forces, & cette maison de sainte Marie dans l'Isle de S. Ioseph, qui sera le centre de nos missions, & ensemble le bouleuart de ces pays. Nous auons besoin plus que iamais des prieres de la France. Quoy qui puisse nous arriuer, nous portons avec ioye nos ames entre nos mains, & nostre mort fera nostre desir, pourueu que nos vies ne soient consommées que pour le maintien de la Foy, & la gloire de Dieu en toutes ces contrées.

Il ne sera pas hors de propos d'adiouster en ce Chapitre la lettre qu'écriu le Pere qui auoit soin de cette Mission, au R. P. Hierôme Lalemant Supérieur à Kebec, puis qu'elle nous donne vne plus ample cognoissance de l'estat de cette Mission.

Pax Christi.
MON REVEREND PERE,
 Après la mort du petit Jacques Douïard